
ΕΡΩΤΗΣΗ

Αθήνα, 18/3/2020

Του Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ :  Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών

ΘΕΜΑ:  «Προβληματική η οδική σύνδεση Οροπεδίου Λασιθίου προς Άγιο Νικόλαο, μέσω
κόμβου Μαλλίων»

Κύριε Υπουργέ,

Σύμφωνα με πληροφορίες που λάβαμε από κατοίκους της περιοχής Λασιθίου Κρήτης,
υφίσταται θέμα Oδικής σύνδεσης του Οροπεδίου Λασιθίου προς τον Άγιο Νικόλαο, μέσω
κόμβου Μαλίων.  Μέχρι  σήμερα,  στον κόμβο Μαλίων δεν  υπάρχει  έξοδος προς Άγιο
Νικόλαο,  αλλά  ούτε  και  είσοδος,  με  αποτέλεσμα,  όλα  τα  διερχόμενα  οχήματα  να
οδηγούνται μέσα από τα Μάλλια ή να αναγκάζονται να κάνουν αναστροφή, πάνω στον
εθνικό δρόμο, με ότι κινδύνους αυτό συνεπάγεται.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεσθε  να  χρηματοδοτήσετε  την  κατασκευή  της  οδικής  σύνδεσης  Οροπεδίου
Λασιθίου προς Άγιο Νικόλαο, ώστε να πάψει  η ταλαιπωρία των πολιτών της ως άνω
περιοχής;

Ο ερωτών βουλευτής
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